



澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU
UNIVERSITY OF MACAU



教育學院
三十周年標誌設計比賽
Logo Design Competition for 30th Anniversary of Faculty of Education (FED)

創作背景 Background Information

以創院三十周年為主題，突顯教育學院對於澳門教育的承擔，以及在穩步發展中的求變和創新精神。

The theme of the 30th Anniversary of FED is to be highlighted in the logo design, including the responsible role of FED in education in Macao, the aspiration of changes during the steady development of education in Macao, and the innovation spirit of FED.

設計內容 Content of Design

標誌設計可反映以上創作背景。請把標誌設計分別作出兩種色彩處理：

The logo should reflect the above background Information. Process the logo in two colour formats:

1. 四色 (Full colour)
2. 單色 (Mono-colour)

參加資格及方式 Eligibility and Participation

1. 在讀教育學院學生以個人、團體或家社組別參加（每人至多可以參與兩個組別，即提交兩份參賽作品）。

Current FED student is eligible to participate by individual, group or house group. (Each FED student cannot participate in more than two groups, and two entries should be submitted.)

2. 填妥報名表並連同參賽作品 (PDF 格式) 一併電郵至 FED_Event@umac.mo。
Completed application form and entries (in PDF format) should be submitted to: FED_Event@umac.mo。

重要日期 Important Dates

1. 截止報名及遞交作品日期 Registration and Submission Deadline : 23/11/2018
2. 結果公佈日期 Result Announcement : 07/12/2018

評審方式 Evaluation

1. 優異獎由評審團甄選：張澤珣教授、羅婉儀教授、黃淑芬老師
Jury to select Merit Awards: Prof Ze Xun ZHANG, Prof Yuen Yi LO and Ms Shuk Fan WONG
2. 全體教育學院老師投票選出冠軍
Champion to be elected by all FED teachers.



澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU
UNIVERSITY OF MACAU



獎項 Awards

冠軍一名：現金券 MOP3000 及獎狀。另設不多於十名優異獎：現金券 MOP1000 及獎狀

Winner: MOP3000 cash coupons and a certificate and Merit Awards (not more than 10): MOP1000 cash coupons and a certificate.

其他 Others

1. 冠軍作品將用於教育學院三十周年慶祝的宣傳活動和紀念品的製作。

The winning entry will be used in the campaign and souvenir for 30th Anniversary of FED.

2. 所有獲獎作品將於三十周年活動中展出。

All award-winning entries will be exhibited in the activities for 30th Anniversary of FED.

3. 教育學院有使用得獎作品的權利。又為配合其他技術或設計因素，教育學院保留修改得獎作品的權利。參賽作品必須為原創，剽竊抄襲者，責任自負。

FED reserves the right to modify the award-winning entries based on the consideration of other technologies and design element. All entries must be original. Plagiarism is prohibited and those who plagiarize ought to take their own responsibilities.

查詢 Enquiries

教育學院羅先生 Mr Harvey LO，電話 Tel：8822 4593 或電郵 Email：FED_Event@umac.mo。

報名表 Application Form

連結 Link：<https://goo.gl/MxvVgY>